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Koliko će "novi/stari brak" između gradonačelnika Milorada Batinića i SDP-a donijeti koristi 

građanima Ivanca, odgovor na to pitanje znamo. Ništa, ali ama baš ništa u što smo se 

mogli uvjeriti svih ovih proteklih godina. Ili konkretno za odgovor na to pitanje treba se 

samo prisjetiti lipnja 2014. kada su gradonačelnik Batinić i tadašnji SDP-ov ministar 

obrazovanja Jovanović pompozno najavili dogradnju ivanečke škole koja je, prema 

tadašnjim njihovim najavama, trebala biti dovršena 2015.

Puno je vremena prošlo od tada i od obećanja Batinić - SDP. Od tada pa sve do nedavno, 

od tih velikih najava Batinića i SDP-a jedno veliko ništa. 

A dogradnja škole je počela tek sada, u mandatu župana Anđelka Stričaka, kada su 

osigurana sredstva za taj, nama najvažniji projekt. Podsjetimo, početak radova započeo je 

u rujnu i prema riječima ravnatelja Damira Jagića otprije nekoliko dana, dinamika ide 

prema svom planu, što znači da će uskoro i naši osnovnoškolci, kao i njihovi vršnjaci 

diljem županije, moći pohađati nastavu u jednoj smjeni.



Da čekamo da "novi brak" Batinića i SDP-a da neke rezultate prošlo bi barem još deset 

godina, a potom opet toliko, ako ne i više.

S druge strane, taj isti Batinićev politički partner SDP, odnosno njegovi vijećnici u 

Županijskoj skupštini Varaždinske županije, u srijedu su okrenuli leđa građanima Grada 

Ivanca. Umjesto da podrže dogradnju škole, umjesto da raspravljaju o proračunu, pod 

izlikom da im nije prihvaćen amandman, napuštaju sjednicu. Odnosno, tim svojim stavim 

jasno su pokazali koliko im je stalo do ivanečkih osnovnoškolaca. U politici, kao i u životu, 

možeš biti samo za ili protiv nečega. A oni su pokazali da su protiv. 

Nisu htjeli podići ruku za proračun koji osigurava novce da se konačno dogradi ivanečka 

osnovna škola i da naši osnovnoškolci, poput ostalih osnovnoškolaca u Varaždinskoj 

županiji, mogu pohađati nastavu u jednoj smjeni. 

U međuvremenu građani Ivanca mogu zadovoljno gledati kako projekt dogradnje škole 

napreduje iz dana u dan, kako iz dana u dan napreduje projekt za budućnost naše djece i 

našeg Ivanca.
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